

000384 2025-02-18

Nothing Phone

用戶指南

Model 型號:A001

Take a look at your phone

Before you begin, take a look at your phone.

- To turn on your phone, press and hold the power button until the screen turns on.
- To turn off your phone, press and hold the power button and touch .

檢查您的手機
在開始之前, 请檢查您的手機。
• 開機：請按住電源按鈕直到屏幕開啟。
• 關機：請按住電源按鈕並點擊關機。

Charging 充電

The device charges at 33W. Able to reach 100% power in just XX minutes with wired fast charge and a compatible fast charge adapter.

該裝置的充電功率為 33W。 透過有線快速充電和相容的快速充電轉接器, 只需 XX 分鐘即可達到 100% 電量。

Network 網絡

To change the Network Settings, either drag down the Quick Settings panel and long press the first tile on the top left, or open the Settings app and tap on “Network & Internet”.

To connect to Wi-Fi, tap on the wifi menu item and turn on the Wi-Fi toggle. Proceed to select the wireless network of choice and enter the password.

Internet sharing can also be turned on via this page. To do so, simply tap on “Hotspot & Tethering” to select the preferred method and proceed to set it up. This option can also be easily accessed through Quick Settings.

若要變更網路設置, 請向下拖曳「快速設定」面板並長按左上角的第一個圖塊, 或開啟「設定」應用程式並點選「網路與網際網路」。

若要連線至 Wi-Fi, 請點選 wifi 選單項目並開啟 Wi-Fi 開關。 繼續選擇所需的無線網路並輸入密碼。

也可以透過此頁面開啟網路分享。 為此, 只需點擊「熱點和網路共享」即可選擇首選方法並繼續進行設定。 也可以透過「快速設定」輕鬆存取此選項。

Connected devices 連接設備

To connect to a Bluetooth device, either drag down the Quick Settings panel and long press the second tile to the top right, or open the Settings app and tap on “Connected devices”. Tap on “Pair new device” and select on the target device to connect to it.

若要連接到藍牙設備, 請向下拖曳“快速設定”面板並長按右上角的第二個圖塊, 或開啟“設定”應用程式並點擊“已連接的裝置”

點擊“配對新裝置”並選擇要連接的目標裝置。

Battery 電池

The phone uses a 5000mAh battery, which should last a whole day of medium to heavy usage. If the battery is running low, enable Battery Saver mode by either tapping on the “Battery Saver” tile in Quick Settings, or pressing the Low Power

notification that appears automatically when the device's battery falls below 15%. The phone optimises its long term battery health by reducing the charging speed overnight when an alarm is set. This is to avoid trickle charging and ensures that the device only becomes fully charged close to wakeup time.

手機採用 5000mAh 電池，可以續航一整天中度到重度使用。

如果電池電量不足，請點選「快速設定」中的「省電模式」。

電池電量低於 15% 時自動出現的低電量通知來啟用省電模式。

當設定鬧鐘時，手機會優化其長期電池健康，在夜間降低充電速度，這是為了避免涓流充電，並確保裝置僅在接近喚醒時間時充滿電。